
              

  

 

Bestyrelsesmøde manddag d. 19.09.22 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle (afbud), Charlotte, Hans, Tove, Hanne, Lone og Mette Y 

Mette H deltager på Teams  

Afbud: Helle  

Helene og Maibritt deltager ikke i dette møde. 

  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

Stine   B 17.00  Godkendt.  

Pkt. til eventuelt: budget 

2. Tilbagemeldinger fra 

forældremøderne 

 

• Hvad fungerede?  

• Hvad kunne vi gøre 

anderledes? 

 

Mette og Stine D/B 17.05  Det var godt med synliggørelse af bestyrelsen på 

fællesdelen for forældremøderne. Møderne i de enkelte 

afdelinger fungerede godt.  

Forslag om, at der bliver afsat 10-15 min. til, at 

forældrene kan tale sammen.  

Et par forældre har tilkendegivet, at de evt. vil være 

interesseret i bestyrelsesarbejdet. Vi afventer svar fra 

Herning Kommune på om vi skal lave suppleringsvalg.  

 

3. Høringssvar vedr. ”Sammen om 

skolen” (se diverse bilag)  

• Input til høringssvar  

• Deadline for afgivelse af 

høringssvar er d. 05.10.22  

 Mette   D/B   17.15  Børne- og Familieudvalget har bedt skolerne lave et 

høringssvar vedr. ”Sammen om skolen”.   

 

Mette Y laver udkast til høringssvar og sender rundt til 

bestyrelsesmedlemmerne til godkendelse.  
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4. Aftenens princip: 

Skole-Hjem-samarbejdet på 

Valdemarskolen 

• Principper for styrkelse af 

elevens og klassens trivsel  

• Principper for 

forældresammenhold 

• Principper for roller og 

ansvar  

• Principper for 

kommunikation mellem 

skole og hjem  

• Principper for 

undervisningens kvalitet  

 

Forslag om at hvert princip indeholder 

formål, mål, skolens ansvar og 

forældrenes ansvar. 

 

• Kort indledende drøftelse 

af: 

 

Hvad gør vi godt på 

Valdemarskolen og hvad 

kunne vi gøre bedre? 

Proces for elever, forældre 

og medarbejdere.  

 

 

 Mette   D  17.30 Skole-hjemsamarbejde på Valdemarskolen. 

 

Forslag:  

- hjemmebesøg inden eleven starter (tilbud) 

- besøg af elev og forældre på skolen inden opstart 

(foregår) 

 

Forslag fra ledelsens side til principper for styrkelse af 

elevens og klassens trivsel, som sendes ud til drøftelse på 

afdelingsmøde. 

 

Forslag om proces fra HR til drøftelse af, hvad vi gør 

godt på Valdemarskolen og hvad vi kan gøre bedre. 

Forældre inviteres til drøftelsen.  

 

Muligt tidsperspektiv: ultimo januar/primo februar og 

gerne en torsdag. Medarbejdere kan være med i 

processen en onsdag, hvor der er planlagt ”øvrige 

møder”. 

 

Vi arbejder med princippet for skole-hjemsamarbejdet på 

bestyrelsesmøderne i dette skoleår, og forventer at have 

et færdigt princip til skolestart 2023.  

5. Smør- selv mad i Afdeling A  

 

Mette og Lone O   18.00 Der skal opkræves penge gennem Conventus, og det er 

ikke på plads endnu.  

Mette Y siger, skolen har mulighed for at tilbyde ”smør-

selv” til afd. A én gang om ugen, som en del af 

undervisningen.  

Her vil der ikke være forældrebetaling.  
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Helene spørges indtil antallet af forældre, der har 

tilkendegivet, de vil være med i ”smør-selv”, og der 

sendes snarest besked ud til forældrene. 

 

6. Klubaktivitet for vore unge i ASF 

(7. – 10. klasse)  

  

Mette  O  18.10 UngHerning vil gerne lave klubaktiviteter for vore unge i 

ASF, evt. weekendtilbud.  

 

Holger fra UngHerning laver et ”skriv” vi kan sende ud 

til vores medarbejdere, for at afsøge muligheden for en 

eller flere vil bidrage til afvikling af aktiviteter. 

 

7. Nyt logo  

• Skal vi have lavet et nyt 

logo?  

 

Mette og Lone D  18.20 
 

 
 

Forslag: 

- Logo hvor der indgår nogle af skolens værdier 

- Forslag om, at skolens ældste elever inviteres til at at    

   komme med forslag til et logo ud fra retningslinjer. 

 

8. Svømning og brug af terapibassin 

• Kort status  

 

Stine, Mette og 

Lone 

O  18.30 Lone undersøger, om terapibassinet bruges på 

pasningsdage.  

Forældrene til elever i afd. C har spurgt, om det er muligt 

at øge antallet af svømmedage, og det er desværre ikke. 

 

4. Klasses elever svømmer i Snejbjerg 2*4 dage i løbet af 

skoleåret. Elever fra afd. C svømmer i rul med deltagelse 

af en terapeut. Elever fra afd. A og B har svømning i 

terapibassinet svarende til perioden for øvrige elever i 4. 

årgang.  

 

9. Pladsmangel på Valdemarskolen 

– hvordan griber vi det an?   

 

Mette og Lone O   18.35 Forvaltningen er orienteret om de store udfordringer vi 

har i forhold til plads og stigende elevtal specielt i ASF-

tilbuddet.  

 

10. Nyt fra Valdemarskolen  Alle  O  18.45  Forældrene:  

Elever fra 6-7. årgang sidder på bænke uden ryglæn, når 

de venter på at blive hentet med taxa. Kan bænkene blive 

opdateret til bedre siddeforhold? 
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Medarbejderne: Det har været gode forældremøder og 

dejligt, der deltog medlemmer fra skolebestyrelsen. 

Tilmelding til feriepasningen sker på Aula og det 

fungerer fint. Her kan man som medarbejder se, hvilke 

elever der er tilmeldt.  

Notefelt hvor forældrene kan skrive, hvis barnet hentes 

tidligere en pasningsdag? 

 

Ledelsen:  

Der er skolefoto den 7+8. november.  

Der er opslået en stilling som fysioterapeut, og ligeledes 

en lærerstilling til biologi på 6-7. årgang. Charlotte vil 

gerne deltage i samtale til lærerstillingen hvis muligt.  

 

Der er samarbejde med Tjørringhus i forhold til medicin-

sikkerhed. Medarbejderne skal huske, forældrene skal 

lave en medicinseddel, hvis eleven får medicin i 

skoletiden.  

Elevplanen ændrer navn til meddelelses-bogen i løbet at 

indeværende skoleår. Det er meningen, den skal både 

ændre navn og forenkles. Vores medarbejdere og 

skolebestyrelsen vil blive inddraget i processen omkring 

hvordan Valdemarskolens meddelelsesbog skal være 

udformet.  

  

Vi kan ikke lave kortere skoledage, da vi er et 

heltidstilbud. Skolebestyrelsen kan være med til at 

beslutte om vi ønsker, at bliver skole med en SFO. 

 

11. Eventuelt og punkter til næste 

møde tirsdag d. 25.10.22 eller 

kommende møder 

 

Stine   18.55 • Fællesarrangementer - brainstorm over 

mulige typer af arrangementer 

•  

Evt.  

Budget 2023: Børne-Familieområdet skal spare 5 

millioner i 2023.  
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